

Associate Expert Drug Supply

Job ID
REQ-10086875
сен 07, 2026
Швейцария

Сводка

Die Stelle unterstützt die Herstellung von Wirkstoffen und festen Darreichungsformen für klinische Studien in Novartis TRD PHAD ORAL Supply. Are you passionate about bringing innovative medicines to patients worldwide? As an Associate Expert Drug Supply, you will play a critical role in the manufacture of active pharmaceutical ingredients and solid dosage forms that support cutting-edge clinical trials. Joining our TRD PHAD Oral Supply team, you will work in a highly collaborative and quality-focused environment where your expertise directly contributes to the development of new treatments and helps transform patients' lives.

About the Role

Key Responsibilities

- Manufacture solid dosage forms in compliance with Good Manufacturing Practice standards.
- Sieving and milling of active pharmaceutical ingredients
- Perform in-process (IPC) and process flow controls (PAK), ensuring accurate documentation within manufacturing execution systems.
- Execute encapsulation, tableting, granulation, and precise drug processing (PDP) activities according to approved procedures.
- Operate, set up, clean, and disinfect manufacturing equipment and production areas.
- Support equipment maintenance, calibration, qualification, and commissioning activities.
- Contribute to audit readiness, continuous improvement initiatives, and key performance indicator achievement.
- Collaboration in the creation / revision of procedural documents (SOP, WP, FRM).
- Ensure compliance with quality, safety, data integrity, and information security requirements.

Essential Requirements

- Completed vocational training in a technical, pharmaceutical, chemical, food production, or related field.
- Fluent German language skills, both written and spoken.
- Good English language skills, both written and spoken.
- Experience working within a Good Manufacturing Practice regulated environment.
- Hands-on experience operating manufacturing equipment and following documented procedures.
- Knowledge of pharmaceutical manufacturing processes, including active ingredients or solid dosage forms.
- Strong commitment to quality, safety, compliance, and continuous improvement.

Desirable Requirements

- Experience within pharmaceutical or chemical development manufacturing environments.
- Forklift license or certification.

Expected Annual Base Salary Range for role: 65,870.00 - 94,100.00 - 122,330.00 CHF Annual

The base salary offered is determined based on gender-neutral objectives, such as relevant skills, competencies and experience in accordance with the Novartis pay setting policy and upon joining Novartis will be reviewed periodically.

In addition to your base salary, you may be eligible for a performance-based bonus depending on certain performance parameters.

The rewards of being part of our team go far beyond base pay and incentives. We also offer a variety of competitive benefits in kind to help you thrive personally and professionally, such as insurance plans, retirement plans, wellbeing resources and global recognition programs. In addition, we provide flexible and hybrid working options, where possible, and minimum 14 weeks paid parental leave.

Die Stelle unterstützt die Herstellung von Wirkstoffen und festen Darreichungsformen für klinische Studien in Novartis TRD PHAD ORAL Supply Team. Speziell beziehen sich die Tätigkeiten auf die GMP-gerechte Produktion von Wirkstoffen und fester Darreichungsformen, Bedienung der Herstanlagen, Unterstützung bei Wartung & Qualifizierung, sowie Reinigung und Dokumentation der durchgeführten Aktivitäten

Hauptverantwortlichkeiten:

- GMP-gerechte Herstellung von fester Darreichungsformen, inklusive Precise Drug Processing (PDP), Kapsulierung, Tablettierung und/oder Granulierung sowie Durchführung der In-Prozesskontrollen (IPC) oder Prozessablaufkontrollen (PAK) und Eingabe in das MES-System
- Mischen, Sieben und Mahlen von Wirkstoffen
- Bedienung inkl. Setup, Reinigung und Desinfektion der Herstanlagen und Räume
- Unterstützung bei der Durchführung von Wartung & Kalibrierung der Herstanlagen und Mitarbeit bei zugewiesenen Investitionsprojekten (z.B. im Rahmen der Qualifizierung und Inbetriebnahme)
- Delegierter Musterzug

- Verantwortlich für Ordnung und Sauberkeit in den zugewiesenen Aufgabengebieten und Räumen
- Verantwortlich für die Sicherstellung der Anlagenverfügbarkeit der zugewiesenen Anlagen
- Eigenverantwortung für die fortlaufende Weiterbildung/Entwicklung
- Mitarbeit bei der Umsetzung und Einhaltung von 5S und IQP/Continuous Improvement (CI) Massnahmen
- Mitarbeit bei der Vorbereitung von internen und externen Audits & aktive Teilnahme bei der Durchführung der Audits
- Mitarbeit zur Erfüllung der Supply Team spezifischen Prozesskennzahlen (KPI)
- Mitarbeit bei der Erstellung / Überarbeitung von prozeduralen Dokumenten (SOP, WP, FRM)
- Einhaltung der cGMP, HSE, Data Integrity und ISEC (Information Security) Richtlinien

Berufsausbildung:

- Minimum: Abgeschlossene Berufsausbildung
- Erwünscht: Berufsausbildung als Chemie- und Pharmatechnologe, Lebensmittelbereich oder Hygienebetrieb oder eine technische Berufsausbildung mit Erfahrung im GMP regulierten Umfeld (z.B. Mechaniker, Mechatroniker etc.)

Sprachkenntnisse:

- Minimum: Fließende Deutschkenntnisse (mündlich und schriftlich)
- Erwünscht: Gute Englischkenntnisse (mündlich und schriftlich)

Berufliche Erfahrung:

- >5 Jahre Erfahrung im GMP regulierten Umfeld, sofern keine Fachausbildung als Chemie- oder Pharmatechnologe vorliegt.
- Erfahrung im Entwicklungsbetrieb einer chemischen oder pharmazeutischen Herstellung wünschenswert.
- Erfahrung in der Herstellung von Wirkstoffen (Sieb-, Misch- und Mahlaktivitäten) oder festen Darreichungsformen (Mischen, Granulieren, Sieben, Mahlen, Kompaktieren, Extrudieren, Tablettieren, Kapsulierung, Sorting, Coating)
- Stapelführerschein wünschenswert

Engagement für Vielfalt und Inklusion: Novartis setzt sich für ein herausragendes, inklusives Arbeitsumfeld und vielfältige Teams ein, die die Patienten und Gemeinschaften, denen wir dienen, repräsentieren.

Barrierefreiheit und Unterstützung: Novartis arbeitet mit allen Menschen zusammen und bietet ihnen angemessene Unterstützung. Sollten Sie aufgrund einer Erkrankung oder Behinderung im Bewerbungsprozess Unterstützung benötigen oder detailliertere Informationen zu den wesentlichen Aufgaben einer Stelle wünschen, senden Sie bitte eine E-Mail an inclusion.switzerland@novartis.com und teilen Sie uns Ihr Anliegen sowie Ihre Kontaktdaten mit. Bitte geben Sie in Ihrer Nachricht die Referenznummer der Stelle an.

Why Novartis: Helping people with disease and their families takes more than innovative science. It takes a community of smart, passionate people like you. Collaborating, supporting and inspiring each other. Combining to achieve breakthroughs that change patients' lives. Ready to create a brighter future together? <https://www.novartis.com/about/strategy/people-and-culture>

Benefits and Rewards: Learn about all the ways we'll help you thrive personally and professionally.

[Read our handbook \(PDF 30 MB\)](#)

Primary location salary range
CHF65,870.00 - CHF122,330.00

Дивизион

Development

Business Unit

Development

Место

Швейцария

Сайт

Basel (City)

Company / Legal Entity

C028 (FCRS = CH028) Novartis Pharma AG

Functional Area

Research & Development

Job Type

Full time

Employment Type

Regular

Shift Work

No

Job ID
REQ-10086875

Associate Expert Drug Supply

[Apply to Job](#)

Job ID
REQ-10086875

Associate Expert Drug Supply

[Apply to Job](#)

Source URL: *https://www.novartis.ru/careers/career-search/job/details/req-10086875-associate-expert-drug-supply*

List of links present in page

- 1. <mailto:inclusion.switzerland@novartis.com>
- 2. <https://www.novartis.com/about/strategy/people-and-culture>
- 3. https://www.novartis.com/sites/novartis_com/files/novartis-life-handbook.pdf
- 4. https://novartis.wd3.myworkdayjobs.com/en-US/Novartis_Careers/job/Basel-City/Associate-Expert-Drug-Supply_REQ-10086875
- 5. https://novartis.wd3.myworkdayjobs.com/en-US/Novartis_Careers/job/Basel-City/Associate-Expert-Drug-Supply_REQ-10086875